
       ROMÂNIA
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
MUNICIPIUL CARANSEBEŞ
      CONSILIUL LOCAL
                                                                 PROCES VERBAL

           Încheiat astăzi, 19.09.2024, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş convocată prin Dispoziţia nr.469/13.09.2024 a Primarului municipiului Caransebeş, prin 
care se propune ordinea de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş 
convocată în data de 19.09.2024.
           În conformitate cu dispoziţiile art.133, alin.(2), lit.a), art. 134, alin. (1), lit.a) si alin.(4) alin. 
(5), convocarea Consiliului Local s-a făcut în scris, prin grija Secretarului general al municipiului 
Caransebeş, precizându-se data, ora, locul desfăşurării şedinţei si proiectul ordinii de zi a acesteia.
           Proiectul ordinii de zi a fost adus la cunoştinţa locuitorilor municipiului Caransebeş prin mass-
media locală şi prin afişare la sediul Consiliului Local al municipiului Caransebeş.
           La şedinţă participă doamna Ana Bratu secretarul general al municipiului Caransebeș și sunt 
prezenti 16 consilieri locali, absentând motivat  domnii Dragomir Cristian Eugen, Curelea Dragoș 
Constantinși Pasere Felician – Ionel.

De asemenea, sunt prezenţi şi reprezentanţi ai mass-mediei locale.
Şedinţa este publică şi lucrările se desfasoara în limba română.

           Secretarul generalal municipiului Caransebes constată că sunt îndeplinite condiţiile art.137, 
alin.(1) din OUG nr.57/2019 privind Codul Administrativ,şedinţa Consiliului Local fiind legal 
constituită.

                                                          PROIECTUL ORDINII DE ZI

a sedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş, convocată în data de 19.09.2024

1.- Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din data 
de 19.09.2024.

2.- Aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş,  
din data de 19.08.2024.

3.- Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice - Documentația de Avizare  
a  Lucrărilor  de  Investiții  pentru  obiectivul  de  investiții  „Modernizare  străzi  în  municipiul  
Caransebeș”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”.  

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebeș                              
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

4.- Proiect de hotărâre privind scoaterea din funcțiune, casarea și valorificarea unor mijloace fixe 
aflate în proprietatea municipiului Caransebeș.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebeș                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

5.- Proiect de hotărâre privind soluționarea cererilor de atribuire a unor loturi de teren în folosință  
gratuită, în baza Legii nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuințe.



  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebeș                              
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

6.-  Proiect  de  hotărâre  privind  reconfirmarea  reprezentanților  Consiliului  Local  al  municipiului  
Caransebeș  numiți  prin  HCL  nr.213/28.09.2023  și  HCL  nr.244/27.10.2023,  în  Consiliile  de  
Administrație ale Unităților de învățământ de pe raza municipiului Caransebeș.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebeș                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.4

7.-  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea/completarea/actualizarea  organigramei  Spitalului  
Municipal  de  Urgența  Caransebeș,  cu  modificările/completările  statului  de  personal/funcții  și  
modificarea numarului de posturi existente de la 589 la 618, reprezentând posturile minume obligatorii  
necesare funcționarii Compartimentului Primiri Urgențe. 

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebeș                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.5

Punctul 8. - Întrebări. Interpelari.

Punctul 9.- Diverse.

Punctul 1.- Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş din data de 19.09.2024.
Domnul Primar propune completarea ordinii de zi cu 5 proiecte de hotărâre:
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al municipiului Caransebeș și a bugetului  
instituțiilor publice și activitățiilor finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe anul 2024.
2.  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și  cheltuieli  al S.C. GUGULANIA  
LAND S.R.L., pe anul 2024.
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului cu titlul „Revitalizare și amenajare spații verzi în  
municipiul Caransebeș”.
4. Proiect de hotărâre privind efectuarea unui schimb de terenuri între municipiul Caransebeș și S.C.  
PANGRAM S.A.
5.  Proiect de hotărâre privind modificarea art. 1 al HCL nr. 151 din 18.07.2024 privind  însușirea  
documentației  realizate  de  ing.  Anderca  Ilie  și  dezmembrarea  terenului  înscris  în  CF  nr  38659  
Caransebeș, proprietatea municipiului Caransebeș, domeniul privat, în 2 loturi.
Se supune la vot completarea ordinii de zi cu proiectele de hotarare mentionate și se aproba în 
unanimitate de voturi din cei prezenți.
Se supune la vot ordinea de zi cu completarile aduse și se aproba în unaninimitate de voturi din cei  
prezenți.
Punctul  2.-  Aprobarea  procesului-verbal  al  şedinţei  ordinare  a  Consiliului  Local  al  municipiului  
Caransebeş, din data de 19.08.2024.
Se supune la vot procesul verbal  și se aprobă  cu majoritate de voturi din cei prezenti, cu 15  voturi  
pentru și o abținere din partea Domnului Dascălu Valentin.
Punctul  3.-  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice - Documentația  
de Avizare a Lucrărilor de Investiții pentru obiectivul de investiții „Modernizare străzi în municipiul  
Caransebeș”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”.  



Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 4.- Proiect de hotărâre privind scoaterea din funcțiune, casarea și valorificarea unor mijloace 
fixe aflate în proprietatea municipiului Caransebeș.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 5.-  Proiect de hotărâre privind soluționarea cererilor de atribuire a unor loturi de teren în  
folosință gratuită, în baza Legii nr.15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei  
locuințe.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  6.- Proiect  de  hotărâre  privind  reconfirmarea  reprezentanților  Consiliului  Local  al  
municipiului Caransebeș numiți prin HCL nr.213/28.09.2023 și HCL nr.244/27.10.2023, în Consiliile  
de Administrație ale Unităților de învățământ de pe raza municipiului Caransebeș.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 7.- Proiect de hotărâre privind modificarea/completarea/actualizarea organigramei Spitalului  
Municipal  de  Urgența  Caransebeș,  cu  modificările/completările  statului  de  personal/funcții  și  
modificarea numarului de posturi existente de la 589 la 618, reprezentând posturile minume obligatorii  
necesare funcționarii Compartimentului Primiri Urgențe. 
Domnul Purdescu Sebastian – Alin întreabă dacă sunt 30 de posturi minime obligatorii, CPU nu a  
funcționat până acum?
Domnul Bogdea Constantin – Florin spunce că la CPU sunt plătiți de Minister și a fost și o dorință a  
Sindicatului. Aceste posturi nu reprezintă un surplus financiar pentru Spital, așa cum am spus sunt  
plătiți de Minister. Problema este la SMURD, deoarece nu este acoperit minimul necesar de personal.
Domnul Todorescu Lazăr spune că după aprobarea noastră, trebuie aprobat și de Minister.
Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aproba cu majoritate de voturi din cei prezenti, cu 15  
voturi pentru și o abținere din partea Domnului Purdescu Sebastian-Alin.
Punctul 1 peste ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al municipiului  
Caransebeș și a bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri  
proprii, pe anul 2024.
Domnul Paica Simion spune că tot am rectificat la bugetul acesta în 4 ani de zile, la fiecare ședință ați  
spus că o să faceți aleea care duce spre cimitir.
Domnul Bogdea Constantin-Florin spune că din câte știu este prinsă.
Domnul Paica Simion spune că din aprilie și până acum, tot așa îmi spuneți că o să-l faceți.
Domnul Purdescu Sebastian-Alin spune că se dau 315 la Culte, recreere și religie, de unde? Cine are  
bani în bugetul primăriei, altul decât SPIR-ul, adică transferăm bani și nu știm pentru ce.
Domnul Bogdea Constantin -Florin spune că din bugetul primăriei se duc 315 și către Culte.
Domnul Purdescu Sebastian -Alin întreabă, pentru ce?
Domnul Bogdea Constantin- Florin raspunde, pentru salariile de la Casa de Cultură.
Domnul Purdescu Sebastian- Alin spune ca nu prea a văzut-o pe Doamna Manager.
Domnul Bogdea Constantin- Florin spune că aici aveți dreptate, nici eu nu prea am văzut-o.
Domnul Purdescu Sebastian-Alin spune că din bugetul SPIR-ului, din cei 2 milioane și ceva și tot  
transferăm, străzile rămân în halul în care sunt.
Domnul Bogdea Constantin- Florin spune că principala este și pe fonduri europene.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba cu 10 de voturi pentru, din partea domnilor Rafa  
Vasile  Iulian,  Dascălu Valentin,  Ștefăroi  Iulian – Vlad,  Heghediș Dumitru,  Bojin Simion,  Sabadîș  
Ionel, Păsat Aurel, Boncia Natalia – Cosmina, Cristescu Codruța și Bistrean Sanda și 6 abțineri din  
partea Domnilor Purdescu Sebastian – Alin, Corduneanu Marian, Todorescu Lazăr, Paica Simion,  
Crăciunescu Emanuela-Iconia și Ponețchi Maria.
Punctul 2 peste ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli  
al S.C. GUGULANIA LAND S.R.L., pe anul 2024.
Domnul Paica Simion spune că aici tot eu am o intervenție, aore conducerea acestei societăți nu își  



pune un semn de întrebare de ce nu votează consilierii bugetul, vă spun eu de ce, pentru că este o  
societete căruia nu îi pasă de interesul cetățeanului, îi interesează doar de șmecheriile lor politice, o  
fost făcută de un primar care o fost atât de avid de putere, care trebuia să îi pupe totți mâna, ca să fie  
angajați acolo.
Domnul Bogdea Constantin -Florin spune că să ne spuneți și numele acestui Primar.
Domnul Paica Simion spune că toată lumea știe că este vorba de Domnul Vela.
Domnul Bogdea Constantin- Florin spune că, nici să nu votați bugetul de atăta timp nu rezolvă nimic.
Domnul Purdescu Sebastian -Alin spune că au fost anumite lucruri pe care tot le-am cerut, nu s-a făcut  
nimic.
Domnul Bogdea Constantin – Florin spune că nu poți să condiționezi cu bugetul, acesta trebuie votat  
prin lege, acolo sunt persoane care trebuie să își primească salariul.
Se supune la vot proiectul de hotărâre și se respinge cu 9 voturi pentru din partea domnilor Dascălu  
Valentin, Ștefăroi Iulian – Vlad, Heghediș Dumitru, Bojin Simion, Sabadîș Ionel, Păsat Aurel, Boncia  
Natalia – Cosmina, Cristescu Codruța și Bistrean Sanda și 7 abțineri din partea domnilor Purdescu  
Sebastian – Alin, Rafa Vasile, Todorescu Lazăr, Corduneanu Marian, Paica Simion, Ponețchi Maria și  
Crăciunescu Emanuela – Iconia.
Punctul 3 peste ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului cu titlul „Revitalizare  
și amenajare spații verzi în municipiul Caransebeș”.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  4 peste ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind efectuarea unui schimb de terenuri între  
municipiul Caransebeș și S.C. PANGRAM S.A.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  5 peste ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea art.  1 al HCL nr. 151 din  
18.07.2024 privind însușirea documentației realizate de ing. Anderca Ilie și dezmembrarea terenului  
înscris în CF nr 38659 Caransebeș, proprietatea municipiului Caransebeș, domeniul privat, în 2 loturi.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 8. - Întrebări. Interpelari.
Domnul Purdescu Sebastian – Alin spune că s-a zvonit foarte mult în Caransebeș, despre valoarea  
contractelor  legate  de  ultima  serbare  pe  care  am  avut-o.  Cum  sunteți  Domnule  Florin  singurul  
reprezentant al Primăriei aici de față, puteți să o rugați pe Doamna Manager să ne dea și nouă o copie  
de pe acele contracte.
Domnul Bogdea Constantin-Florin mentioneaza ca puteți să le cereți direct dumeneavoastră.
Domnul Purdescu Sebastian-Alin intreaba, s-a făcut un gard la Pedagogic, care arată foarte bine,  
putem să știm și noi valoarea?
Domnul Bogdea Constantin-Florin sraspunde, puteți,  același lucru, solitați copii.
Domnul  Purdescu  Sebastian-Alin  spune  că  se  plâng  de  faptul  că  Primăria  nu  mai  dă  bani,  este  
adevărat?
Domnul Bogdea Constantin-Florin spune că multe lucrări sunt pe fonduri europene, iar acei bani nu  
sunt în buget, când primim banii de la finațatori, se plătesc facturile. Ați mai spus la început că nu  
funționează școlile, să știți că se lucrează, sunt aceste întârzieri, cei care vin să liciteze trebuie să își  
asume partea asta, adică, dacă sunt firme serioase, pot lucra și din banii propii, nu să ceară banii în  
avans pentru lucrări, pentru că acest lucru nu este posibil, se plătește pentru ce s-a executat.
Domnul Purdescu Sebastian-Alin spune că noi Primăria, nu suntem parte,  de asta nu putem să îi  
ajutăm?
Domnul  Bogdea Constantin -Florin spune că, noi suntem parte în contracte, noi distribuim banii pe  
care îi primim, dar dacă nu avem banii primiți, nu avem cum să-i plătim, deoarece este vorba de sume  
foarte mari, nu poți să zici că dai de la Buget și acoperi ulterior. În momentul în care primim banii de  
la Minister, noi imediat efectuăm plata, noi nu oprim banii la noi.
Doamna Cristescu Codruța spune că la școli se lucrează bine.



Domnul  Bogdea Constantin-Florin spune că toate școlile funcționează, s-au făcut trasee, am fost cu  
domnul Prefect, cu domnul Inspector General, în școli, am stabilit tot programul pentru fiecare școală,  
nu văd de ce să fie probleme.
Punctul 9.- Diverse
     Doamna Natalia Cosmina Boncia multumeşte colegilor consilieri pentru prezenţă, apoi declară  
închise lucrările şedinţei. Şedinţa a fost publică si s-a incheiat la ora  14.30, drept pentru care s-a  
încheiat prezentul proces- verbal într-un singur exemplar.

                                                          PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ
                                                 LS. Consilier, Natalia Cosmina Boncia

                                                                                                              CONTRASEMNEAZĂ
                                                                                           SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI
                                                                                                                  CARANSEBEȘ

                                                                                                                    Ana Bratu

                                                           ÎNTOCMIT

                                                     Isac Floriana


